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رئیس بهزیستی زارچ با حضور در محل دفتر شورای اسلامی شهر به ارائهبه گزارش روابط عمومی شهرداری زارچ :   
گزارش عملکرد پرداخت. آسایش اولویتهای بهزیستی زارچ را پیشگیری از آسیب های اجتماعی و معلولیت ها، توانمندسازی

جامعه هدف و توسعه مراکز خدمات بهزیستی با استفاده از توان موسسات همسو با سازمان برشمرد. ایشان ساخت 26واحد
مسکونی در قالب 13واحد دو طبقه در 2 فاز و واگذاری به جامعه هدف واقع در شهرک مصطفی خمینی، اهداء کمک
بلاعوض تکمیل مسکن از بیست و پنج تا شصت میلیون ریال به بیش از 120 نفر، واگذاری 40 قطعه زمین مسکونی جهت

معلولین و زنان سرپرست خانوار با همکاری بنیاد مسکن زارچ و برخورداری 250 نفر از اشتراک رایگان آب ، برق و گاز را
از جمله فعالیتهای مجتمع در حوزه مسکن برشمرد .

  

رئیس بهزیستی زارچ اتمام عملیات ساختمانی ساختمان اداری مجتمع با زیر بنای 230 مترمربع ، پیشرفت فیزیکی 85%   
مرکز جامع توانبخشی به همت خیر محترم جناب آقای محمد آسایش یادبود فرزند مرحومش داوود آسایش واقع در

مجتمع و آغاز به کار عملیات ساختمانی مرکز جامع روزانه توانبخشی سالمندان به همت خیر محترم جناب آقای صادق
صادقی واقع در خیابان مجلسی، جنب پاسگاه انتظامی را از جمله فعالیت های عمرانی صورت گرفته در سه سال گذشته نام

برد .

  

آسایش پیگیری و دریافت مجوزهای لازم و شروع به کار موسسات و مراکز همسو با سازمان و تحت نظارت سازمان   
بهزیستی شامل 5 مهد کودک، مرکز مشاوره ژنتیک، مرکز مشاوره تخصصی آرام ، مرکز مشاوره سلامت روان موفقیت، مرکز

DIC
سیار، مرکز ویزیت در منزل بیماران روانی مزمن بهروان، مرکز حرفه آموزی معلولین ذهنی پسربالای 14 سال ، کلینیک

مددکاری تلاش و موسسه خیریه قمر بنی هاشم، مرکزترک اعتیاد دکتر نگهبان پور و 8 موسسه خیریه همسو با سازمان و گروه
همیار زنان سرپرست خانوار را از جمله موفقیت های دیگر مجتمع بهزیستی زارچ در ارائه خدمات به جامعه هدف با

استفاده پتانسیل جامعه دانست. همچنین فعال بودن بخشهای فیزیوتراپی، کاردرمانی و گفتاردرمانی جهت ارائه خدمات
توانبخشی به جامعه هدف و عموم مردم، از جمله دیگر فعالیت های بهزیستی بخش زارچ می باشد .

  

درپایان این جلسه اعضای شورا موفقیت مرکز بهزیستی زارچ را مدیون تلاشهای مستمر ، پیگیر و خالصانه مهندس آسایش و   
همکاران محترمشان دانستند و بر ادامه همکاری شورا با بهزیستی زارچ تاکید نمودند .

  

 1 / 1


